
 

 

 

 
 

Memo    

   
Aan  Standaardisatieraad 
   
Van  Secretaris Architectuurraad en secretaris Standaardisatieraad 
   
Datum  29 januari 2019 
   
Onderwerp  Advies Volgende fase Edustandaard 
   

 

Op verzoek van de Standaardisatieraad zijn in de periode van half november tot en met half januari gesprekken 

gevoerd met alle partijen die vertegenwoordigd zijn in de Standaardisatieraad. In veel gevallen was dit met zowel 

de vertegenwoordiger van de betreffende organisatie in de Standaardisatieraad als met de Architectuurraad-

vertegenwoordiger. In een aantal gevallen is gesproken met een bredere delegatie. De onderliggende notitie 

bevat een weerslag van de onderwerpen en vraagstukken die in de gesprekken zijn geadresseerd. In vrijwel alle 

gesprekken zijn dezelfde onderwerpen en vraagstukken aan de orde gekomen. Over de mogelijke oplossingen 

hiervoor kwam een minder eenduidig beeld naar voren. Uit dit diverse beeld zijn een aantal aanbevelingen 

gedestilleerd die in samenhang bij kunnen dragen aan de gewenste volgende stap voor standaardisatie en 

architectuur in het onderwijsdomein. 

 

Vervolgstappen 

Agendering van deze notitie in de Standaardisatieraad van 31 januari is in de eerste plaats bedoeld om de 

analyse en aanbevelingen te bespreken. Met deze bespreking geeft de Standaardisatieraad richting aan het 

verdere ontwikkeling van Edustandaard. Om deze adviezen in de praktijk te brengen is een verdere uitwerking 

nodig. Het voorstel is om met een beperkt subgroep uit de Standaardisatieraad een verdere uitwerking te maken 

van onder meer de rollen, processen en de gewenste activiteiten. Deze kunnen in de volgende bijeenkomt van de 

Standaardisatieraad worden ingebracht.  

 

Aan de Standaardisatieraad wordt gevraag: 

 Bespreking van het advies Volgende fase Edustandaard. 

 Inventarisatie gewenste vervolgstappen. 
 


